
ПРОТОКОЛ № 18
засідання Правління Громадської ради 

при Дніпровській міській раді

14.03.2020 року м. Дніпро
Початок - 14.00

На засіданні присутні:
Голова Громадської ради при Дніпровській міській раді (далі - ГР ДМР) 

Корбан Г. О., заступник голови ГР ДМР Грищенко Г. Ф., члени Правління 
Громадської ради при Дніпровській міській раді: Богачева Л.В., Волкова О. В., 
Мірошніченко М. О., член Громадської ради Слуцьковська Д. М., секретар 
Громадської ради при Дніпровській міській раді Мальцева О. Є.

Кворум є, засідання вважається правомочним.

СЛУХАЛИ:

Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, який 
запропонував затвердити наступний порядок денний засідання Правління ГР 
ДМР:

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Затвердження спікера Громадської ради при Дніпровській міській раді.
2. Затвердження членів Громадської ради при Дніпровській міській раді по 

комітетах.
3. Попередній розгляд режиму/графіку роботи Правління та комітетів.
4. Попередній розгляд функціонального закріплення членів Правління за 

комітетами ГР ДМР та структуру взаємодії в ГР ДМР щодо розгляду заяв та 
звернень мешканців, підприємств, організацій та установ міста.

5. Розгляд заяв громадян, що надійшли за минулий тиждень:
- щодо доступу до річки Дніпро у районі Набережної Перемоги, буд. № 

51;
- щодо зникнення бандур у музичній школі №11;
- щодо відзначення 8-9 травня.

6. Різне.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одностайно.

ВІРІШИЛИ:
Затвердити запропонований порядок денний засідання Правління ГР ДМР.

По першому питанню
1. Затвердження спікера Громадської ради при Дніпровській міській

раді.
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СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів, що кандидатур на 

посаду спікера ГР ДМР, окрім Слуцьковської Д. М. не надходило.
Корбан Г. О., голову ГР ДМР, запропонував проголосувати за кандидатуру 

Слуцьковської Д. М. як спікера Громадської ради при Дніпровській міській раді.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВІРІШИЛИ:

Затвердити Слуцковську Д. М. спікером Громадської ради при Дніпровській 
міській раді.

По другому питанню
2. Затвердження членів ГР ДМР по комітетах.
СЛУХАЛИ:
Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, який 

повідомив, що відповідно до наданих пропозицій від членів Громадської ради 
комітети формуються наступним чином:

1. Комітет ГР ДМР з питань житлово- 
комунального господарства та 
благоустрою

1. Волкова Ольга Валеріївна -  голова
2. Алєйнікова Наталія Миколаївна
3. Василенко Наталія Іванівна

2. Комітет ГР ДМР з питань 
транспорту

1. Бутко Дмитро Олександрович -  голова
2. Кравченко Вадим Валерійович

3. Комітет ГР ДМР з питань охорони 
здоров’я.

1. Бабіч Лариса Ігорівна -  голова
2. Алексеева Ірина Юр' ївна
3. Сурженко Лариса Анатоліївна
4. Щекатуров Ян Миколайович

4. Комітет ГР ДМР з комітет з питань 
соціального захисту населення, сім’ї 
та дитини

1. Сурженко Лариса Анатоліївна -  голова
2. Волкова Ольга Валеріївна
3. Василенко Наталія Іванівна
4. Бабіч Лариса Ігорівна

5. Комітет ГР ДМР з питань 
комунальної власності, земельних 
відносин, архітектури, будівництва 
та регуляторної політики

1. Грищенко Генадій Федорович -  голова
2. Тютюнник Валерій Олександрович
3. Богданов Михайло Юрійович
4. Касьянов Артем Анатолійович
5. Гацалюк Дмитро Ігоревич

6. Комітет ГР ДМР з питань освіти та 
молоді

1. Пінчук Марія Вікторівна - голова
2. Богачева Лілія Володимирівна
3. Васецький Юрій Валерійович
4. Тимченко Михайло Михайлович
5. Требушенко Ігор Олегович

7. Комітет ГР ДМР з питань культури, 
культурної спадщини, національно- 
патріотичного виховання та релігії

1. Ростовцев Олег Юрійович -  голова
2. Тицька Тетяна Вікторівна
3. Новиков Олександр Павлович
4. Амелін Сергій Володимирович



5. Мокієнко Михайло Михайлович
6. Смола Юрій Іванович
7. Слуцьковська Дар’я Михайлівна

8. Комітет ГР ДМР з питань розвитку 
громад та місцевого самоврядування.

1. Жолудєв Станіслав Вікторович -  голова
2. Говрас Антон Владиславович
3. Смола Юрій Іванович
4. Кабанюк Ігор Миколайович
5. Матвеева Ольга Юріївна

9. Комітет ГР ДМР з питань спорту. 1. Штефан Дмитро Григорович -  голова
2. Васецький Юрій Валерійович
3. Слуцьковська Дар’я Михайлівна

10. Комітет ГР ДМР з питань екології, 
захисту довкілля та сталого 
розвитку.

1. Мірошніченко Маріанна Олександрівна 
-  голова

2. Чумак Владислав Олександрович
3. Щекатуров Ян Миколайович

11. Комітет ГР ДМР з питань торгівлі та 
реклами.

1. Гацалюк Дмитро Ігоревич -  голова
2. Горяінов Роман Сергійович
3. Грищенко Генадій Федорович

12. Комітет ГР ДМР з питань взаємодії з 
правоохоронними органами.

1. Кравченко Вадим Валерійович -  голова
2. Говрас Антон Владиславович
3. Щекатуров Ян Миколайович
4. Лавров Юрій Володимирович
5. Бутко Дмитро Олександрович

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВІРІШИЛИ:
затвердити склад комітетів.

По третьому питанню
З.Попередній розгляд режиму/графіку роботи Правління та комітетів.

СЛУХАЛИ:
Грищенка Г.Ф., заступника голови ГР ДМР, який зазначив, що у зв’язку з 

тим, що у складі ГР ДМР створено 12 постійно діючих робочих органів 
(комітетів), то більш ніж 1 раз на місяць навряд чи буде змога провести більше 
планових засідань одного комітету.

Зауважив, що є така форма голосування Громадської ради, як електрона.

Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, який 
запропонував провести електронне голосування за те, щоб доручити комітетам 
Громадської ради при Дніпровській міській раді визначитись із графіком 
планових засідань та прийому громадян у кожному комітеті до 25.03.20 р.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.
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ВІРІШИЛИ:

Доручити головам комітетів ГР ДМР визначитись із графіками планових 
засідань та прийому громадян у коленому комітеті до 25.03.20 р.

По четвертому питанню
4. Попередній розгляд функціонального закріплення членів Правління 

за комітетами ГР ДМР та структуру взаємодії в ГР ДМР щодо розгляду заяв 
та звернень мешканців, підприємств, організацій та установ міста,,

СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який запропонував проект 

структури взаємодії у Громадській раді при Дніпровській міській раді.

Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, який 
запропонував підтримати запропонований Грищенко Г. Ф. проект взаємодії у 
Громадській раді при Дніпровській міській раді.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВІРІШИЛИ:
Затвердити проект взаємодії у Громадській раді при Дніпровській міській 

раді та доручити Грищенку Г.Ф. розробити описову частину структури взаємодії 
(Інструкцію з діловодства у ГР ДМР).

По п’ятому питанню
5. Розгляд заяв громадян, що надійшли за минулий тиждень.

СЛУХАЛИ:

Гріщенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів щодо звернення 
мешканки міста про відсутність вільного доступу до річки Дніпро у районі 
будинку № 5 і по Набережній Перемоги із-за новобудов спортивного комплексу 
«Восход» та огорожі будівельного майданчика компанією «Дельмар».

Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, який 
зауважив, що це питання підіймалося вже не раз і прямий проход по берегу річки 
мешканцями міста у районі Набережної Перемоги та інших подібних місцях є 
ускладненим або зовсім неможливим.

Запропонував доручити розглянути це питання комітету ГР ДМР з питань 
комунальної власності, земельних відносин, архітектури, будівництва та 
регуляторної політики.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.
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ВІРІШИЛИ:
Доручити комітету з питань комунальної власності, земельних відносин, 

архітектури, будівництва та регуляторної політики ГР ДМР розглянути питання 
доступу мешканців до річки Дніпро у районі будинку № 51 по Набережній 
Перемоги.

СЛУХАЛИ:
Богачеву Л. В., член правління Громадської ради при Дніпровській міській 

раді, доповіла про зверненя працівників музичній школі № 11 щодо зникнення 
бандури.

Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поінформував, що зараз у музичній школі № 11 проходить перевірка і цим 
питанням займається управління аудиту та контролю Дніпровської міської ради.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВІРІШИЛИ:
Залишити питання на контролі комітету з питань освіти та молоді ГР ДМР до 

вирішення по суті

СЛУХАЛИ:
Гріщенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів, що до Громадської 

ради при Дніпровській міській раді звернулася донька Агієнко Віктора 
Трохимовича, Героя Радянського Союзу, який отримав це звання у 1943 році під 
час форсування Дніпра та звільнення нашого міста від фашистських загарбників. 
Заявниця просить вшанувати всіх ветеранів та членів їх сімей у зв’язку з 
відзначенням 8-9 травня цього року у місті Дніпрі Дня пам’яті та примирення та 
75-ї річниці перемоги над нацизмом у Другій світовій війні.

Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, який 
запропонував звернутись до Департаменту соціальної політики Дніпровської 
міської ради та отримати інформацію щодо кількості ветеранів та членів їх сімей, 
які проживають у місті, запланованих заходах та сум, які передбачені у міському 
бюджеті 2020 року на вшанування Дня пам’яті та примирення та 75-ї річниці 
перемоги над нацизмом у Другій світовій війні.

Після аналізу отриманої інформації визначитись щодо подальших дій 
Громадської ради при Дніпровській міській раді під час вшанування Дня пам’яті 
та примирення та 75-ї річниці перемоги над нацизмом у Другій світовій війні

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.
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ВІРІШИЛИ:
Звернутись до Департаменту соціальної політики Дніпровської міської ради 

та отримати інформацію щодо кількості ветеранів та членів їх сімей, які 
проживають у місті, запланованих заходах та сум, які передбачені у міському 
бюджеті 2020 року на вшанування Дня пам’яті та примирення та 75-ї річниці 
перемоги над нацизмом у Другій світовій війні.

Волкову О. В., члена правління та голову комітету з питань житлово- 
комунального господарства ГР ДМР, яка доповіла, що на 9 травня (День 
перемоги) вітання отримують лише ті ветерани, які є членами ветеранських 
організацій.

Запропонувала скласти списки ветеранів, які не є членами ветеранських 
організацій для того, щоб вони теж могли змогу отримувати поздоровлення на 
День Перемоги.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував звернутись до Департаменту соціальної політики Дніпровської 
міської ради з проханням надати списки для того щоб поздоровлення отримали 
всі ветерани та розглянути можливість запропонувати відзначити ветеранів 
подарунковими сертифікатами на продукцію аптек міста.

Також запропонував поздоровляти не тільки ветеранів, а і сім’ї ветеранів 
(вдов).

Слуцьковська Д. М., спікер Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповіла, що волонтери Громадської організації «Товариство сприяння збройним 
силам України та військово-морському флоту «Цивільний корпус «АЗОВ» будуть 
допомагати в тому, щоб кожен з ветеранів отримав такі поздоровлення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВІРІШИЛИ:
Доручити Волковій О. В. отримати списки ветеранів, які не є членами 

ветеранських організацій для привітання їх з Днем Перемоги 9 травня та 
опрацювати питання щодо можливості відзначити ветеранів подарунковими 
сертифікатами на продукцію аптек міста.

По шостому питанню
б.Різне.

СЛУХАЛИ:

Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, який 
поінформував про те, що Постановою Кабінету Міністрів України від 12 лютого
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2020 р. №100 «Деякі питання надання субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на реалізацію програми «Спроможна школа для кращих результатів» 
Дніпропетровській області виділено 140 мли гривень за умови співфінансування з 
місцевого бюджету. За інформацією Департаменту гуманітарної політики 
Дніпровської міської ради було підготовлено та подано до Дніпропетровської 
обласної державної адміністрації 38 проектних заявок в рамках реалізації 
зазначеної Постанови Кабінету Міністрів України. Проте, на сьогоднішній час 
відсутня інформація щодо кількості проектних заявок Дніпровської міської ради, 
які включені до узагальненого переліку проектів, що подані Дніпропетровською 
ОДА до Міністерства освіти та науки України. Також невідомо чи визначені 
проектні заявки Дніпровської міської ради, що подані до Міністерства освіти та 
науки України, як пріоритетні.

Голова Громадської ради при Дніпровській міській раді запропонував у 
зв’язку із ситуацією яка склалась, терміново звернутись Громадській раді при 
Дніпровській міській раді до Міністерства освіти та науки України з проханням 
сприяти включенню проектних заявок, які надані Дніпровською міською радою 
до складу пріоритетних та виділення відповідного фінансування на м. Дніпро.

Питання щодо подання такого звернення розглянути шляхом електронного 
голосування членів Громадської ради при Дніпровській міській раді відповідно до 
Регламенту.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВИРІШИЛИ:
Винести на розгляд Громадської ради при Дніпровській міській раді (шляхом 

електронного голосування) питання звернення до Міністерства освіти та науки 
України з проханням сприяти включенню проектних заявок, які надані 
Дніпровською міською радою до складу пріоритетних та виділення відповідного 
фінансування на м. Дніпро в рамках реалізації Постанови Кабінету Міністрів 
України від 12 лютого 2020 р. №100 «Деякі питання надання субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам на реалізацію програми «Спроможна 
школа для кращих результатів».

СЛУХАЛИ:
Мірошніченко М. О., члена правління та голову комітету з питань екології, 

захисту довкілля та сталого розвитку Громадської ради при Дніпровській міській 
раді, яка доповіла, що було звернення від мешканців вулиць, що розташовані біля 
озера Курячого (ж/м Лівобережний) з приводу того, що котельня, яка розташована 
на березі озера, скидає відпрацьовану воду і із-за цього водоймище гниє, вода 
брудна і також отруєна вода, яку люди беруть із свердловин.

Запропонувала розчистити озеро та перевірити роботу котельні.

Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповів, який поінформував, що котельня є газовою і відпрацьовану воду вона не 
скидає. Також зазначив, що за інформацією профільного комунального
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підприємства на цей час котельна не працює
Також запропонував ознайомитися з проектом благоустрою озера Курячого, 

який буде реалізовано у наступному році.

СЛУХАЛИ:
Мірошніченко М. О., члена правління та голову комітету з питань екології, 

захисту довкілля та сталого розвитку Громадської ради при Дніпровській міській 
раді, яка доповіла, що велика кількість звернень мешканців міста на те, що 
несумлінні володільці собак не прибирають за своїми собаками екскременти під 
час вигулу, що спричиняє забруднення зелених зон, дитячих та спортивних 
майданчиків тощо.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував зняти аматорський ролик на цю тему або розробити відповідні 
вуличні знаки, які б популяризували, те що прибирати за своїми вихованцями 
необхідно, а також чітко вказати на заборону та протиправність таких дій 
власників тварин.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВІРІШИЛИ:
Доручити комітету з питань екології, захисту довкілля та сталого розвитку 

Громадської ради при Дніпровській міській раді разом із спікером ГР розробити 
відповідні вуличні знаки та зняти аматорський відео-ролик.

СЛУХАЛИ:
Богачева Л. В., член правління Громадської ради при Дніпровській міській 

раді, доповіла, що за на розі вулиць Академика Янгеля та Енергетичної є сквер 
пам’яті розстріляних мешканців міста, який невпорядкований та його територію 
використовують як стоянку для автотранспорту.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував виїхати та вивчити це питання на місці.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВІРІШИЛИ:
Доручити комітету з питань комунальної власності, земельних відносин, 

архітектури, будівництва та регуляторної політики ГР ДМР розглянути питання з 
виїздом на місце.

СЛУХАЛИ:
Волкова О. В., члена правління та голову комітету з питань житлово- 

комунального господарства Громадської ради при Дніпровській міській раді,
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виступила з пропозицією встановити біо-туалети на кінцевих зупинках 
маршрутних таксі та автобусів, а також у зелених зонах.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» - одноголосно.

ВИРІШИЛИ:
Доручити Волковій О. В., розробити проект звернення до Департаменту 

транспорту Дніпровської міської ради з пропозицією розглянути питання щодо, 
можливості встановлення біо-туалетів на кінцевих зупинках маршрутних таксі та 
автобусів.

Всі питання порядку денного вичерпано, інших пропозицій не надходило, 
зауважень щодо ведення засідання Правління ГР ДМР - не має.

Засідання Правління ГР ДМР оголошено закритим.

Голова Громадської ради

Секретар Громадської ради

Г. О. Корбан

О. Є. Мальцева


